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VAlpicat 
. . " segulra una 

linia de 
continuitat 
Vol el mateix tecnic i el 
gr~n gruix deis jugadors 

D.B. 
lIeida I Alpicat 

L' Alpicat HC va certificar 
el passat diumenge la fita 
historica de I'ascens del 
seu primer . equip mas~ulí 

a la maxima categoria de 
!'noquei espanyol com a 
campió de I'OK Lliga Plata 
Sud. Malgrat que. el des
enllag s'ha fet pregar una 
mica, el cas és que I'entitat 
feia temporades que cerca
va I'ascens, i la imminencia 
amb la qual es presentava 
enguany han fet que el club 
porti setmanes treballant 
en la proxima temporada. 

La filosofia sera la de la 
continu'í'tat, tant de I'entre
nador, Sito Expósito, com la 
del gran gruix deis jugadors 
que han conformat I'equip, 

campió enguany d'un me
morable doblet, amb la \liga 
i la Copa de la Princesa. 

Així ho corroborava ahir 
la presidenta de l'Alpicat, 
Meri Mata, que va afirmar 
que "hem de mantenir la 
línia duta fins ara, amb els 
peus aterra i continuista, 
perque aquest equip pot fer 
parlar molt". 

En aquest sentit, en els 
dies vinents s'aniran co
neixent els fitxatges i la 
composició definitiva de la 
proxima plantilla. El club, 
que enguany ha comptaf 
amb un pressupost d'uns 
140.000 euros, I'haura de 
veure incrementat en un 
percentatge que pot anar 
entre el 10 i el 30 % per 
assumir la nova categoria, 
que implica, com va deta-
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• La rua per celebrar 
I'ascens sera dissabte 
després del partit 

llar ahir Mata "costos més 
alts d'inscripció i arbitrat
ges. A més, s'han de fer 
petites millores al pavelló 
com les proteccions de les 
banquetes o un túnel cap 
als vestidors". Tot i aixo, 
Mata recorda que "tenim el 
suport garantit del patroci-

. nador, Lleida.net i treballem 

El club treballa per , 
assumir I'augment 
del pressupost 

per comptar amb la compli
citat de les institucions. Sí, 
sortirem segur a I'OK Lli
ga". La presidenta contex
tualitza també que "el salt 
economic més gran va ser 
de Nacional Catalana a OK 
Plata. A més a més, a OK 
. Lliga hi ha un viatge a Galí-
cta, pero la resta són a Ca-

talunya, tot i· aixo ara toca 
fer números", va explicar. 

Abans de tot aixo, I'AI
picat Hoquei Club viura 
una gran festa popular de 
celebració el proxim dis
sabte, coincidint amb el 

partit a l'Antoni Roure con
tra 'el Taradell, penúltim de 
la lIiga: La previsió és que hi 
hagi una previa amb I'afició 
i, després del partit, una rua 
de I'equip pel poble d'Alpi
cat acompanyat per I'afició, 
una recepció a l'Ajuntament 
i festa final a la Terrassa del 
pavelló. 


